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Ephesians 5:11, 13-16:  "And have no fellowship with the unfruitful works of 
darkness, but rather reprove them. But all things that are reproved are made 

manifest by the light: for whatsoever doth make manifest is light. Wherefore he 
saith, Awake thou that sleepest, and arise from the dead, and Christ shall give 
thee light. See then that ye walk circumspectly, not as fools, but as wise, 

Redeeming the time, because the days are evil."  
The 1828 Noah Webster Dictionary defines: 

Reprove: To blame, to convince of a fault, or to make it manifest, to excite a 
sense of guilt. 
Circumspectly: Cautiously; with watchfulness every way; with attention to guard 

against surprise or danger. 
Matthew 24:24:  "...if it were possible, they shall deceive the very elect."  

II Corinthians 2:11:  "Lest Satan should get an advantage of us: for we are not 
ignorant of his devices."  
II Chronicles 7:14: "If my people, which are called by my name, shall humble 

themselves, and pray, and seek my face, and turn from their wicked ways; then 
will I hear from heaven, and will forgive their sin, and will heal their land."  

tape6a - John Todd Complete Audio Set 

http://www.youtube.com/user/parisreidhead#p/u/18/vP0AlpmHIec  
To learn more about the Collins Family of the Illuminati go to: 

http://www.theforbiddenknowledge.com/hardtruth/the_collins_bloodline.htm  
Dr. Scott Johnson’s Teachings: 

C.S. Lewis: In His Own Words 
J.R. Tolkien, C.S. Lewis, The Inklings, Narnia & the Golden Dawn 
The “Sacred Name” Movement Exposed 

 
tape6b - John Todd Complete Audio Set 

http://www.youtube.com/user/parisreidhead#p/u/17/qOs9-1Q1qgo  

 
John todd, ex Illuminati, explaining the Illuminati, full video. - YouTube 

http://www.youtube.com/watch?v=icKIWW1EcuY  
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Gerry Keloney 

71.195.1.126 

Submitted on 2011/08/20 at 7:53 pm 

For David who wrote in on the 9th about John Todd. First of all you must take it to The 
LORD in Prayer. I found these same disparaging articles about John Todd but with the 

help of the Holy Ghost I was able to see through the false ones.  

http://www.kt70.com/~jamesjpn/articles/john_todd_and_the_illuminati.htm 

Open this site and click on the FAQ (Frequently Asked Questions) Then click on 
“Discerning the truth about John Todd.” 

I spent months researching John Todd. I made phone calls to his former pastor who is 

still alive and to Jack Chick who is also still alive. Through James, the administrator of 
this website I sent you to we corresponded with a former student of Liberty University in 
Columbus, Ohio, where John was from. He told us of a student (and you can see both 

his emails to James on a different link), that a student had been promoting John Todd’s 
tapes and was warned to stop before he was murdered. You will see that this guy who 

wrote to James Japan that he was actually present in a meeting at the college about 
this kids death and heard Jerry Falwell himself say it was God’s punishment because he 
spoke against Jerry and his ministry. (which is exactly what John said) I have not found 

one thing John said or claimed not to be true. Recently I discovered another one: John 
said JFK was killed after he became a Christian and walked out of a private meeting he 

was called to with the pope. You can easily find proof that JFK went to the vatican in 
June of 1963, just a few months before his death. If you search that date more and use 
Malachi Martin in your search you will see that in that month and year lucifer was 

actually “enthroned” on the throne of the catholic church. Please hear this all catholics. 
Catholicism is NOT a Christian religion. In fact, it is just the opposite. It is lucifer’s 

religion. So John was right about this also. JFK either walked out of this very ceremony 
or he walked out of a different and private meeting he was ordered to go to with the 
pope.  

Hopefully you are a true Remnant Saint of the Lord Jesus and you are reading the King 

James only which is where you will find the Holy Ghost to lead you into all truth. 
Ultimately, it will be your heart, which is where the Holy Spirit dwells, which will convict 

you. Then you will have no problem with all the articles that seem to say John was a 
fraud, liar or criminal. Search that website and you will find many, many people who 
know and believe John Todd was exactly what he said he was and stand behind him 

with conviction. I am one of these people… 

 Discerning the truth about John Todd 

My first exposure to John Todd was a link to a ten-minute clip of one of his talks in 

which he mentions the fact that witchcraft is the force behind rock music. I immediately 
remembered the rock album burning bonfire in the parking lot of the Baptist Church I 
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grew up attending. I think we were one of those churches burning rock albums and not 
knowing exactly why. The friend who sent me the link told me a Canadian Christian guy 

had rented the studio over their garage when he was 12 and 13 years old. My friend 
said this guy told him all about this exact subject so my friend was already well aware of 

this and hearing John Todd was just a confirmation of this particular truth. I was not 
entirely aware of this much detail but it made sense to me.  

I immediately noticed the authority with which John Todd spoke. I thought, "Who is this 
John Todd guy and why have I never heard of him?" I knew in my heart right away he 

was telling the truth. He was connecting so many dots but I wanted to know how and 
why I had never heard of him. So I began to do some research on John Todd. I quickly 

found the link to the kt70.com/~jamesjpn website with the twelve teachings in MP3 
format. I listened to each one and then kept listening to them over and over as I 
conducted my own research. I'm always seeking the truth no matter the subject. I would 

rather stand alone in truth than be united in error. I was not immediately troubled in my 
spirit and as I began to listen to John Todd I went in prayer to God The Father asking 

for help with discernment.  

I learned John Todd was Scottish and his original family name was Collins, or Kollyns. 
One interesting fact is that I am also a descendant of a Scottish family and I can trace 

my roots back to a great-grandfather ten generations back to the 1600's. This is the 
same century that Frances Kollyns first brought witchcraft to Salem, Mass. This is one 
fact that John Todd said that can be proven through several history and witchcraft 

history books. They are, in fact, credited with building the first Salem witchcraft coven. I 
also know of the Collins family in Minneapolis, one of the main witchcraft cities in the 
united states. They own real estate, restaurants and have operated the Stars on Ice 

from the beginning but you won't see any Collins names on the website links to the 
people who run the operation. Their public parking ramp sign is littered with occult and 

witchcraft symbols and hieroglyphics so I'm sure they are witches and probably direct 
descendants of the same Collins family that John Todd came from. When I saw the 
photo of John Todd I was shocked how much they look alike. (John mentions 

Minneapolis a couple times and it is true that there are witchcraft bible colleges there, 
the place is crawling with witches and he correctly named the time of the year that the 

Minnesota State Fair takes place)  

I expected John to have a Scottish accent when I first listened to him. Eventually I 
learned he grew up in Columbus, OH and descended from a Scottish witchcraft family. 

This explained why he didn't sound like a Scottish druid. I did notice his accent because 
I have a good ear for accents and can usually tell which part of the country someone 
comes from. His accent is exactly someone from Ohio. I was already halfway familiar 

with some of what he talks about, being well-read on the subject of the Austrian School 
of Economics, Monetary Science and the history of economic thought, currencies and 

banking. It was from this that I learned about the Rothschild banking dynasty but I had 
not yet connected the dots to witchcraft. John Todd connects the esoteric to the exoteric 
in so many different truths and realities it is literally amazing. I was totally in the dark on 

witchcraft. I thought it was something from a bygone era and had no relevance today. I 



now realize that the churches were infiltrated long ago and this is one concept they 
drilled into our heads which explains why people mention other religions in conversation 

all the time but you rarely hear the word witchcraft. I know it is found throughout the 
Bible but my knowledge of witchcraft stopped there. I began taking notes as I listened to 

John because each talk has so much information. He mentions things in passing or in 
just one sentence that we can learn from. The more I listened the more I came to an 
understanding of the fact that he was spot on and telling the truth. It was easy for me to 

discern from all the discrediting and slander toward him on the internet. I even 
discovered other people who are trying to wake the people (the Christians especially!) 

up like William Cooper's of The Hour of the Time, Ralph Epperson's 'America's Secret 
Destiny' documentary and his book 'The Unseen Hand', Dr. Scott Johnson of 
contendingfortruth.com, Steve Quayle, cuttingedge.org, et. al. I have not heard one 

contradiction of all John Todd said in the hundreds of hours I have devoted to 
researching and studying this subject of mystery babylon, the illuminati, the masons and 

all the rest of satan's agents. 

John uses all the correct jargon and even calls himself a witch, not a wizard or warlock. 
This shows he is from a multi-generational witchcraft family. In the UK, everyone is a 
witch, male or female. He knows all the rites, the history of the occult and even what 

role the witches played in the history of this nation. Many skeletons have been 
unearthed directly under Benjamin Franklin's home, by the way. It was obvious that he 

was taught well as he was prepared for the council of 13. On diametrics.info/audio there 
is a talk by Craig Roberts where he mentions his book The Medusa File. He researched 
the JFK murder in TX and says he kept finding a level behind a level behind a level 

which took him to the last two levels he discovered to be the committee of 33 followed 
by the committee of 13. This is just another confirmation of the truths John Todd was 

saying way back in the mid-seventies. For confirmation of another thing John said which 
was true listen to the Pat Shannon talk where he explains that anyone who does not 
believe in the conspiracy theory of history is completely clueless. John was exactly right 

about baal worship having a counterfeit blasphemous trinity: male, female and child 
(nimrod, semiramis, asshur / horus, isis, osiris, etc., etc.) Think: statue of liberty. (not 

capitalized on purpose as with many other words in this letter. really, capital letters 
ought to go to The LORD only as in the King James Bible. John was even right about 
the hieroglyphics of the illuminati and he was exactly correct about spell -casting, 

astrology and halloween. 

Now my eyes were open and I could see all these symbols everywhere. I realized that 
the world is much more evil than I was aware of. The Holy Spirit led me to Ezekiel 33 

and I felt compelled to let people know, especially my loved ones. I would try to share 
John Todd with others by telling them to search for John Todd and listen to his talks. 
The problem was that people would be distracted by all the discrediting information 

about John on the internet and they would never proceed beyond that. Even my 
Christian friends who I thought have discernment would come back to me and show me 

all the junk on the internet simply put there to cause doubt about John so his message 
also becomes junk. I called a family friend who is considered an expert in cults and he 
said that John was proven to be a fraud. Even this didn't deter me because my heart 
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told me that John was authentic and exactly what he said he was. I think he was 
referring to the christianity today article from 1979. For anyone who has not come to the 

conclusion that magazine is a complete fraud they only need to do some research about 
its founder Billy Graham, his bloodlines and look for the hieroglyphics of the illuminati 

right there on the cover and inside contents page as well. They worship the heavens 
and there is the sun with its rays coming up (or going down) over the horizon. I notice 
also that the horizon is not quite completed showing another perversion. Every cover 

I've seen in the last few years has a plus sign which also represents the sun. (picture 
the pope with his staff that has a plus sign in a circle at the top of it)  

I was getting so many doubters I wanted to have some actual proof that John was really 

exactly what he said he was. So many people need physical evidence. They don't go to 
The Lord in prayer and search the Scriptures for The Truth. I decided to call Faith 
Baptist, John's former church. His pastor is still alive and in his mid-80's. The first thing I 

was told was that they had not heard from nor seen John since 1979. I spoke to his 
secretary and she confirmed that John did attend that church and did not deny anything 

he said. I also called Jack Chick Publications and spoke to Jack Chick's secretary. 
Immediately I was told the exact same thing about not having seen nor heard from John 
since 1979. It is interesting that this is the same year the CT article came out. Jack is 

about the same age as Pastor Rasmussen and also sti ll living. I was told that Jack 
Chick Publications still publishes the three books, or tracts, John wrote. That was proof 

enough for me because Jack Chick is one of the most knowledgeable Christians and 
spot on with what he writes and publishes on his website. (There is a great link on his 
website about Westcott and Hort and the counterfeit, blasphemous mockery called 

Textural Criticism) So why would Jack Chick continue to publish everything John Todd 
wrote with exactly the same content all these years if John were not everything he said 

he was? There are links on the jamesjpn website to a couple letters written by Jack 
Chick himself in 1978 and he makes no mention that John Todd was a fraud. The fact 
that he slid back into witchcraft for a bit only makes it more real and believable to me. In 

all the hundreds of hours I've spent listening to John the only question I have is how he 
could have a child in 2nd grade but his wife was a former witch as well and a simple 

explanation is that this child had already been born to her before they met. I realize that 
John's mind had been messed with since childhood so this explains how he may seem 
scatter-brained or dyslexic with his remembering of numbers. He made a couple 

mistakes or misquotations with numbers but these are trivial errors in the grand scheme 
of his message. Plus, don't forget these recordings occurred over a period of time so 

John was most likely picking up more and more information as time went on. This can 
be seen when he is asked about the pastor who first approached him in the occult store. 
He said he never met him and then in a later tape he had ended up probably seeking 

him out and meeting him. It's the same with the i lluminati. John even says their plans 
are changing all the time so just because some of the things John exposed forty years 

ago are not still being used by them does not in any way mean they were not a t the 
time. One can easily imagine the scrambling they had to do after John defected. They 
probably listened to all his talks and then began making changes in order to discredit his 

testimony. The facts are the facts. He was correct and factual about so many things it is 
just astounding. He was right about freemasonry having kabbalistic origins and being a 



derivative of witchcraft, the church of scientology, the mormons, and other occult 
religions. He was exactly right about television being hypnotic and even correctly told 

us, in chronological order, the "extra favors" people had to do in order to work their way 
to the top. And he called them by their exactly correct nomenclatures. I lived in southern 

california in the 70's and I remember the "producer's couch" as having been one of the 
ways people got roles. I remember sometime around 1980 when they decided to let us 
know that they had been using subliminal and hypnotic images in advertising. When the 

truth is known by too many people they blow the lid on it and make us believe they have 
taken care of the problem and it won't be happening anymore now that the guilty one's 

have been busted. This is what happened with subliminal images on television. 
Remember the secret, split-second flashing of the juicy hamburger's they told us about? 
I was living there when this happened and it was all over the papers and everyone was 

talking about it. Of course we all let our guard down because we believed and have 
always believed "those in charge" are looking out for our best interests. This is one idea 

John Todd was trying to put to rest once and for all. He was the first I ever heard teach 
that the heart is the spirit, the soul is the mind and the body is the flesh. He was right 
about mystery babylon and Revelation 18:23. He was absolutely correct saying 

depression is demonic. He was right about Christian Rock being started by bribed 
pastor Chuck Smith of calvary chapel in costa mesa. He was right about witchcraft 

being the religion of the illuminati and that without it, the physical kingdom wouldn't 
function. He was right about the charismatic movement and the pentecostals. Through 
my own deliverance and learning from those in the deliverance ministry, every single 

spirit of speaking in tongues is demonic. He is exactly right about all the guns he 
mentions as well. He said something very powerful when he said that this new 

movement in the church was all based on emotion, and its true!  

When I began to fully grasp and understand all that John Todd was talking about I can 
honestly say it changed my life. In fact, John Todd's message was much more powerful 
and important today than any message I ever heard from a pastor at church. He kept 

stressing being BORN AGAIN THROUGH REPENTANCE. This is totally missing in 
99% or churches. He also kept saying to COME OUT FROM THEM AND BE 

SEPARATE. He said Jesus needs to be your Lord and not just your Savior. Where is 
this teaching in the modern church of today? He even mentions deliverance once. kept 
saying that a True Christian is known by their FRUIT.  

God The Father, my Lord Jesus Christ and His Supernatural Holy Spirit wi ll be given all 

the credit for the revival in my own life that occurred over the past year but John Todd's 
message was the start of it all for me. A revival exactly like the one under Hezekiah and 

Josiah found in 2 Chronicles 29-36 where they went through their lives, homes and 
villages to purge anything displeasing or reprehensible to God. Under Josiah we are 
told they pulverized the idols into dust and burned them outside the city. Then they 

threw the ashes in the river to be taken away forever. Now that's taking it seriously! I 
threw away all my rock music, went through my wardrobe and removed any item of 

clothing that had occult symbols on the inside, outside or the labels. I changed to the 
King James Bible and threw away my cursed NIV bible. John Todd was right about this 
too! He said the newer versions had been stripped of the power and that the KJV has 



power. (check out Bill Schnoebelen - exposing the i lluminati from within - on google 
videos for confirmation of this truth)  

Searching the links on the jamesjpn website I discovered a letter from a student who 

attended Liberty University in Columbus during the late 70's. He remembered a student 
promoting John Todd's tapes being told his life was in danger. This kid showed him a 

letter from John Todd's wife mentioning that John had been killed. He said he actually 
saw and read the letter. This was the final confirmation I needed because this coincided 
exactly with what Rasmussen and Chick said and also with the CT article. This student 

said the young man who was warned his life was in danger was also killed. This 
information can be found here.  

The website also has a link to an article by James Whisler where he gives credibility to 

John Todd. I believe he has his facts about 90% correct; except where he mentions that 
he and his parents corresponded with John Todd while he was in prison. I believe this 

was an impostor planted by the illuminati. I even found a youtube link to "John Todd" 
talking from prison and the guy's voice sounds nothing like John and his accent is also 
completely different. I'm not buying that one for even one minute. Back to the Whisler 

article: Clicking on the order form for "John's" tapes caused immediate doubt when I 
recognized the i lluminati hieroglyphics showing the sun and its rays along with the eagle 

in the sky. John would have been well aware what these symbols meant and would 
never had included them in a Christian ministry order form. To me, this proves again 
that it was an impostor planted by the illuminati and that's exactly why they put those 

symbols on the order form. This was 1983 and an impossibility if John was killed in 
1979. This would have been an impostor most assuredly. Here is the link to this article:  

http://poweredbychrist.homestead.com/something_wicked_2.html 

Fritz Springmeier's testimony about John Todd is accurate for the most part. However, I 

believe he has some of his facts wrong simply because it is obvious his time was spent 
researching the bloodlines of the illuminati and not researching the truth about John 
Todd.  

In July 2010 James Arendt of jamesjpn.net received and posted a message on his blog 

which was another link in the search for the truth about John Todd. It was another talk 
transcribed where John talks about and explains lucifer, beelzebub and the seven 

principalities. I remember back in one of John's question-and-answer sessions where it 
sounds like he had been asked about the hierarchy of the demonic spirit world. He 
states without hesitation that there are seven principalities and 200 powers and then 

mentions the lower spirits they didn't care about. The Apostle Paul states in John's 
favorite verse, Ephesians 6:12, that our battle is against the principalities, powers, rulers 

of darkness and wicked spirits; in that order. He specifically stated them in that order 
because that is the exact order they operate under in their hierarchy. I actually 
discovered a talk about this exact subject on youtube where these guys say there are, 

in fact, seven principalities and 200 powers. This is another confirmation that John knew 
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exactly what he was talking about. Here is the link called Nephilim-
ancient/biblical(beliefs)1of3:  

http://www.youtube.com/watch?v=EfD6HPf0IUo&feature=related 

Here is the link to the latest transcribed talk from John Todd posted on the jamesjpn.net 
blog: 

http://jamesjpn.net/index.php/2010/07/06/john-todd-and-the-i lluminati/ 

The only bummer is that John tells about only five of the six evil principalities. I believe 
he simply lost count. He tells of five of the principalities in this talk BUT the one he 

forgets is actually mentioned in another talk where he tells us that David Crosby told 
him when they produced the album 4-Way Street they conjured the principality of 

Medice and ordered him to order demons of rebellion to enter the album so everyone 
who listened to it would be rebellious against law, order and government. The funny 
thing is I listened to this very album (side two, the acoustic side) every night for a while, 

letting it put me to sleep. I can honestly say I was an extremely rebellious child against 
my parents, authority and local law enforcement.I've gone through my own personal 

deliverance and have been working with a deliverance minister after hearing Steve 
Quayle mention that he believed there are many Christians who need deliverance. After 
hearing this and the thought sinking in I decided to write Dr. Scott Johnson of 

contendingfortruth.com to find out his thoughts on whether or not I might need 
deliverance from evil and wicked spirits and demons I had invited or allowed in through 

various unrepentant sins, un-forgiveness, generational sins, smoking pot or involvement 
with the occult either by choice or through ignorance and Scott Johnson said "yes" and 
directed me to a deliverance minister he works with.  

kingjamesbibleonline.org is a great site to plug in a word like "pride" or "snare" (a 

demon) or "curse" (also a demon) and do a word study. Not to mention that pride was 
the main reason that lucifer tried to exalt himself above God, thereby getting kicked out 

of heaven and cast down to earth.  

The following article I found at the bottom of the latest article on the kt70.com/~jamesjpn 
website published on the blog in July 2010. The statements by Curtis B. Dall, the Board 

Chairman of Liberty Lobby in 1979 fits perfectly into the picture of the reality that John 
Todd was a member of a multi-generational witchcraft family and a high-ranking 
member of the illuminati's council of 13 who became a Christian and that everything he 

said is true. Curtis B. Dall / (Board Chairman of "Liberty Lobby", Publisher of "The 
Spotlight") (Excerpts from letters, April and May 1979): "Being reasonable well informed 

on the powers which are at work to influence our domestic and foreign policies, for their 
objectives, - having been with Liberty Lobby for over 19 years, on Capitol Hill - I am 
greatly shocked by the ineptitude and downright ignorance of many alleged Christian 

leaders in this country, in observing how they "pick on" John Todd, instead to steer him 
constructively in the religious field. Most of these preachers haven't the faintest idea of 

the contribution John Todd has made to his fellow Americans by revealing the secret 
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power structure of the Rothschild Complex, who look to Lucifer for guidance, the 
Illuminati. Most any High School student can grasp the fact that the power of the Occult, 

or the Witchcraft, plus the power of Evi l (The Illuminati) exert a most powerful influence 
upon our economic and political policies. Obviously, his powerful enemies are leaving 

no stone unturned to silence him, which regrettably might well be expected! The 
majority of his Ministers, Pastors, Priests, have been heavily indoctrinated and are 
woefully uninformed, misinformed, or bribed! Todd created powerful, unrelenting 

enemies when he defected from " The Royal Family", - "The Grand Druid Council of 13"! 
The enemies of John Todd have marshaled all the powerful "tools", at their disposal to 

attack, neutralize or destroy him in order to protect themselves and their image, - 
certainly not to advance Christianity! - The usual technique employed by the Enemy in 
retaliation in respect to somebody who has exposed some of their secret operations! 

The Religious Area is the one in which they prefer to operate, along with plenty of 
money, artfully supplied to grease-the-wheels. Apparently they feel that Todd must be 

thoroughly discredited, silenced, or even assassinated!" 

Comments by Gerry Keloney 

 John Todd's testimonial while in prison 

Feb. 26, 1991 
This was transcribed from a tape John Todd secretly recorded while in prison in South 
Carolina. I got it from one of Fritz Springmeier's. I hear that Mr. Springmeirer is now 

suffering a similar fate as Todd's! 

I am John Todd, and this tape is being made in a prison cell in South Caro lina, it is very 
late at night. All the inmates are locked down in their cells, but you will still hear noise off 

and on. And if the guard comes by, I have to stop and be very quiet. The reason for this 
tape is that I have been framed and put in prison by orders of U.S. Senator from South 
Carolina Strom Thurmond. I'll go into all the reasons for that, and what happened to me. 

And only recently, in fact just about a week and a half ago did I find out how it was really 
accomplished. As I started to say, the reason for this tape is to get the word out about 

where I'm at.  

I've been in custody almost four years now. I've been in a prison cell for three years, 
and that time is a very closely guarded secret by the government, by the Illuminati and 
definitely by the conspirators. The word of what has happened to me has not gotten out 

of the state of South Carolina. Here you have religious magazines that are run by the 
Illuminati, speakers who are members within their organization, or collaborators who 

have been bought by them over the years. Many of them who would consider 
themselves to be personal enemies of mine because of exposes which came out about 
them by me in the '70s- early '80s. Yet, not one of them has said a word, although they 

all know about it for fear that the true believers that are out there will find out what has 
happened to me. 



When I was arrested, one of the few things that was taken from my apartment was my 
files containing my mailing list. These were taken by the police although they had 

nothing to do with the case I was supposedly being charged with. And two years later 
when we went through a law suit to get everything back, this was one of the few items 

that did not come back. They Just vanished, just disappeared. The reason for it, a was 
the reason for taking the two personal address books that I had. One I carried in my 
billfold for such an emergency and one was in my library shelf were taken by SLED 

also. This was hopefully to keep me from contact with anybody who could help me 
obtain legal services or whatever. I want to go into the case very carefully, very 

diligently.  

One of the things that seems to be very frightening to Christians is that such a thing 
could actually take place. Many who knew I was innocent could not believe that I had 
been found guilty. Not so much that -because-, it just wasn't there, it didn't take place, 

so therefore even the manufactured evidence wasn't even there. They just couldn't 
believe that a child of God in this country could go to prison. (I had stopped and came to 

the door. I can't let this tape be known that it is being made or it would never get out of 
here.) 

I want to say this now before I go on, whoever receives a copy of this tape I'm asking 

you to make a copy or copies and get the word out. Make phone calls. Let people know 
what has happened to me. Let them know that they can be of service to get me out of 
here. This is what is most feared about putting me in here, that the word will get out. Let 

me tell you what all has happened here.  

We need to go back to 1987 in Columbia, South Carolina where I was living. I had been 
hurt. I had been doing labor, construction work, carpenter work for several years. I had 

stopped speaking publicly after my divorce to the woman who had stood beside me for 
years and years and years, headquarters. Give me a polygraph." Immediately in the 
form of a scream, I can assure you, not a statement, the SLED agent, a Lt. Carleton 

Meddle, who is now a captain, who was made captain three days after I was convicted, 
over promoted- promoted over people in front of him, screamed out loud, "No, we're not 

going to give you a polygraph.' That was their stance all the way through. 

I took a polygraph after my conviction. I paid for the polygraph. I - the polygraph. But it's 
not admissible in court. Now they took me-- Pm going to go through this all so you can 
see. Immediately, I knew this whole thing was a frame. I wasn't sure what they were up 

to1 but let it go. The solicitor said he wanted to have my apartment searched for 
evidence of the rape, And that he could get a search warrant, but they would prefer that 

I allow them to search. ,,Well," I said, ,,I have an attorney who is representing me in the 
lawsuit. He is also a criminal attorney if you allow me to call him, you allow me to ask 
his advice and he says "yes", I will allow you to do it."  

They really didn't have a choice in this matter. I was asking for my attorney and they 

were supposed to. They took me in the hospital downstairs to the security room. I didn't 
know this at the time, but out of the 17 arresting officers that were SLED there five were 



lieutenants in the room with me out of the 26 Lieutenants la the state. That's unheard of. 
Plus the head solicitor. It gets better. They take me into a room. The solicitor calls my 

attorney. I still didn't realize who he was or anything. He called my attorney. I spoke with 
my attorney. He told my attorney that if he allowed me to sign this thing. and then again 

he told that they didn't have a search warrant, which was a lie. The search warrant was 
limited as to what they could have took from my apartment. They weren't interested in 
anything in the rape, as you will find out. They were interested in other materials, which 

they could not have took under the search warrant. So they told him they wil l take me 
straight to Jail, they will go to my apartment, and search it. I signed it. They took me to 

my apartment. They had lied to my attorney. 

They proceeded to box up three 30 gallon plastic trash bags and four boxes with 
material. Nothing, except 3 knifes- that they claimed they were trying to find the knife 
which was used in the rape. I showed them where all my knifes were and some 

business stationary with the publishing company. Other than that knife nothing that went 
out of there was used during the trial. Nothing was used except what I just said. 

Everything else was business material, printing concerning my past ministry, or the 
ministry I was involved in which was the newsletter. The whole time I was there I was 
not questioned about sexual assault as they put it, I was only asked questions about the 

Christian underground. 

I want to stop and explain that. There is, though some of you might find it shocking,, 
there is an underground in the United States, a Christian underground. It was formed 

over the trials in Nebraska, where Christians, pastors, ministers of the church were sent 
to prison. Where we started seeing non-passed laws about child abuse being put into 
effect by the federal and state governments without ever being passed as law. Children 

were being taken from their parents without a chance for the parents to be allowed to 
speak in the trial. All it took was some child psychologist, "I suspect child abuse, blah 

blah blah." We started seeing how 90% of the people being tried were fundamentalist 
Christians, so an underground was formed. It contained Christian survivalists but it 
contained everyday people also. And all they wanted was where these safe houses 

were, where these places of refuge were, what the underground conductors who they 
were. That's all they were asking me. And yet nothing was in South Carolina, So it was 

out of their jurisdiction. So I knew they were asking for the federal government.  

I was taken from there to SLED and for the first time I was questioned concerning the 
so-called rape. I realized, you would have to be arrested to understand the shock you 

go through, I was just numb. But as my head started clearing and I realized that they 
held in their hands evidence that they had took from the apartment which would clear 
me, I told them. I also told them about my whereabouts that night. I told them people 

they could go question. And here's their statement, "it is not our job to go question 
witnesses that will prove your innocence." While I was at SLED headquarters the 

solicitor who had left us after we had left the apartment went and held a press 
conference. This was his story: I was arrested for one rape, I was suspected in three 
maybe, as many as eighty. That's right. Family members on their way home from work 

at five thirty in the evening were hearing this on the radio. Never before was anybody 



that wasn't a murderer ever given this much publicity and never before in the history of 
SLED had a person who was charged only with criminal sexual assault ever been 

investigated or charged by SLED.  

Before I was even booked in the jail, I realized that these folks did not believe I was 
guilty. They were only interested in something else. I wasn't sure quite yet what. The 

next morning I was brought before a state magistrate for a bail hearing and to be 
arraigned. I was denied bail on the following. Now listen to this. The solicitor tells the 
magistrate the following, I'm not a resident of South Carolina. But he had just searched 

my apartment. I had several businesses in South Carolina and had lived here for years. 
Further, they said I had no residence in South Carolina. And yet they had just searched 

it. Three, they said I had a passport and they were worried I'd flee the country. The 
passport had been taken from my apartment and had expired on that very day on my 
birthday of 1967 and they knew it. The next statement was that I had no visible means 

of support. And yet they knew that I did. And the last one was that I had no family 
members in South Carolina, and yet, I had children right here. As I tried to tell the 

magistrate this was all incorrect he wouldn't hear it. I had not yet realized that I was on 
the front cover of the state newspaper. Now the state newspaper is the newspaper in 
Columbia. It had a co-owned newspaper called The Record which does not exist now. 

They have combined them. The newspapers print whatever the authorities want them to 
print in this state. The interesting thing in this was that it started to go into my military 

record. Now the Illuminati and collaborators in the Christian church have led to discredit 
me for years. Mainly they have said that I have lied about my participation in the 
military, what I was involved in, that I was in Vietnam, or any of this.  

During the next several days, the state became very upset a t the U. S. military because 

the US. military said I was involved in a military group in Vietnam called Phoenix and 
that all members who were in Phoenix their military records were sealed and in Langley, 

VA. with the CIA. That is what I have said for years and years and years. And after all 
this, thousands and thousands of dollars paid to the collaborators within the Christian 
Church to Illuminati collaborators and plants have put out about me. This newspaper, 

which was trying to harm me, destroyed it in a matter of days. I became known as the 
survivalist rapist or the green beret rapist and it all came out about me being ex-special 

forces green beret. All this stuff denied by Christianity Today, and Logos and all these 
others for over a year was Just blown away in a matter of moments. Over the next two 
weeks, it went from I was suspected of 80 rapes to 100 rapes. Everyday the solicitor 

was holding a news conference. Everyday I was smeared in the news.  

In fact when they realized that either what they could frame me of, was falling apart on 
them they proceeded to take my picture and put it on the television. "We know he has 

done all this would anybody who has been followed by this man please come forward." 
They broadcast my picture all over the state. And I imagine-I was told- hundreds of 

crank calls but nothing ever came out because nothing had ever happened. And the 
problem was, and we're only guessing here, is the solicitor had been tricked by SLED. 
The solicitor really believed this. And he thought it was a high publicity case and it blew 

up on him and he was embarrassed. But he was being asked, we uncovered this. This 



is how it went before my arrest. And I think you will be surprised by the lies [?or irony?] 
in all this. SLED took statements from Meryl Blackburn 2:30 a.m. Sunday morning 17th -

I'm sorry -May 18th Monday morning--(l'm sorry.) It was actually Monday morning May 
18th at 2:30 in the morning. They arrested me at 3:30 in the afternoon. After taking 

statements, a close friend of Strom Thurmond who was sexually involved with the 
woman, who was all these women's bosses, came down to SLED headquarters went 
with them to solicitor James Anders office, and told Anders he wanted me sent to 

prison; he didn't care how. He then went to the state magistrate and  got a warrant 
signed.  

This politician, who lived hundreds of miles away, came down here for that precise 

purpose and was involved. His name was Larry Martin. Now the reason that Strom 
Thurmond hated me, in case you're familiar or not familiar with this, is that when I was 
living in California working with Chick publications and preaching very heavily in '87 and 

doing mostly exposes on everybody it had come out about Strom Thurmond being the 
highest ranking Mason in the world, and that he was also a member of the voting Board 

of Regents for the Bob Jones University. Now the first thing that Bob Jones University 
did was to deny that Thurmond was a Mason. But Thurmond wouldn't go along with it. 
He knew he was too well known as being a Mason. So he came out and tried to defend 

Masonic beliefs that Christians can be that. It blew up on him. And he became so 
outraged that even though Bob Jones University was always calling me a liar, 

constantly trying to hurt me; they had to ask him to step down. The lie was not removed. 
He was only placed to the non-voting board of regents, and., believe me, he sti ll had all 
of his power. At that time, I was told he [Thurmond] is going to get you for this. I made a 

major mistake. I didn't pray about this. I met, and I let people supposedly Christian 
people talk me into moving to South Carolina. These were the first people to desert me 

when all this happened. 

Now the interesting thing about this was all through this the only thing they had was this 
woman's statement. And it came out that woman had first went to the sheriff's 
department and the sheriff would not believe her because it had been-- she was talking 

about so far back that she admitted on the stand that she never had told anybody, that 
she had never sought medical help. There were some things that I don't want to testify- I 

don't want to say on this tape because it might offend people but things she described 
that night would have required her to receive emergency treatment in order to stay alive 
if it had really taken place, and yet she said she was not hurt, not damaged, was not 

bruised. She was not cut. She was not harmed in any way. 

The situation was this, I was held for nine months in custody awaiting trial. The speedy 
trial law here was totally disregarded by the judge. The reason I was held so long is this 

woman moved out of state didn't want to come back to the state. It was not- I believe 
this- it was not really a conspiracy in the beginning. This was a woman who wanted 

revenge for being fired. When it got out of hand she didn't know who she was dealing 
with. When it had gotten out of hand and become so publicized and she saw all these 
people running around trying desperately to do me in, she ran away. See what 

happened was that when she went to SLED, they typed my name into the computer that 



they have there. They have what they call a black list, a hit list that the politicians in 
South Carolina put people on. When my name popped up it became a field day and it 

just became too much for her, and she left, and they had to force her to come back. 
Now whether she was honest with them or whether they really knew what had 

happened or what I do know. But they completely changed her appearance for the trial. 
They dyed her hair, they put her in different clothes, they restyled and cut her hair so 
that this was how much she changed. I had only seen her a couple times, but when she 

came into the trial I kept asking my attorney when Meryl Blackburn was going to be 
here. I did not recognize her. That's how much she had changed.  

And so people who would have seen her that night which were alibi witnesses of mine 

would not have been able to perfectly identify her was the plan. And the reason for this 
is that there were witnesses who could have destroyed her testimony. But most 
important is lab tests that I happen to know the Lord was behind. I checked into the 

hospital within six or seven hours from when she claims this had taken place. It was 
supposed to have taken place Mother's Day weekend of '87 and like in the wee hours of 

Saturday morning. And Saturday afternoon around lunchtime I was checking in to the 
hospital. The test on admittance was this test for alcohol and drugs. Now this woman 
didn't know that. SLED and the prosecution didn't know that. And this woman claimed in 

her affidavit that I had forced her to drink and to take drugs and that I was drinking and 
taking drugs along with her. The urine analysis totally proved her to be lying; there were 

no drugs or alcohol in my system. And yet, and let me say that (O.K.), finally it was 
brought to trial Jan. 21 which was a Thursday of 1988. The jury was selected. A week 
before I was to go to trial I had all the funds that I had left I settled my law suit out of 

court, which was to be $120,000. I settled it out for $10,000 and gave it to my attorney 
who was supposed to spend it all on a private investigator. This private investigator was 

an ex-SLED agent. Supposedly, he tracked down all the witnesses I had told him There 
was enough evidence for, all this time I sat there and I knew I was  going to be found 
innocent.  

I knew I was innocent. I knew the evidence was there to prove it. And the lawyer came 

and told me they had the lab tests. That they went before the judge and argued against 
the solicitor and got lab tests admitted into evidence and it was going to be there. He 

had drawn as he put it 32 witness's subpoenas and had served most of them, and was 
going to have the witnesses there and it was going to be an open show. And so all day 
of the 21st I watched the trial not worried, and yet not understanding what my attorney 

was doing. My attorney was making me out to be the bad-you see my attorney wanted 
me to take the stand and say I had affair with this woman and she was just upset. And I 

wouldn't do it. I didn't know at the time that he was in on it. And if they lost, they really 
weren't going to lose this case. If they lost, they wanted at least to destroy my 
reputation. And I couldn't understand where the witnesses were. And I didn't know until 

this month that they were there, they were just segregated outside of the courtroom. 
And so all day of the 21st I listened to the testimony. It was so ridiculous the jurors were 

laughing at the testimony, that's how ridiculous. I insisted when some nurses were up 
for jury duty I had insisted they get on the stand because they would have been able to 



believe the medical evidence. I mean the medical evidence which cleared me, we won 
right then and there. 

I couldn't understand my lawyer put a woman on the jury who admitted, it's in the 

transcript, that her and her husband had seen the stories and read the stories and had 
already formed a conclusion. Obviously, if you had read the stories the conclusion 

would have been that I was guilty. Right? And as far as the public knew, I was still being 
suspected of all these, you know hundred something rapes, and nobody knew these 
didn't exist and nobody knew they didn't go anywhere. So as this jury took, I couldn't 

understand it. He said, "Oh, don't worry, it will be alright, I know what I am doing."  

The next day we come back, [I] sti ll expecting to present a case, the 22nd of January, 
(1] still expecting to present a case. They called up a few minor witnesses. The only 

new witness they put on the case, they were trying to prove that the publishing company 
didn't exist, that it was phony, that it was a scam to draw women into it that I could rape 

and all this type of stuff. This is what the prosecution was trying to prove. There was just 
too much thousands of dollars yeah, blah, blah, I'll come and testify and blah blah." 
Then he turns around and tells my court appointed attorney for the Post-conviction that 

he thinks James Corry, that's the attorney's name, did marvelous work for me sad did 
the best he could under the circumstances. Yes, I'm innocent but no attorney could 

have done better for me. Making himself a witness who wasn't usable, but he didn't 
show up for the trial though he promised. This pastor had files [files?-word unclear] in 
his hand to set me free and refused to use it. I'll let you draw your own conclusions as to 

why. I did not know the full extent of what my attorney had done to me. I was sent to 
prison. Unti l Feb. 15, a week or so ago [?].  

At the post-conviction in Columbia South Carolina the only two witnesses present were 

myself sad the attorney for the state. My attorney was testifying for the state. He got on 
the stand sad lied about several things that needed to be true, that I need personally 
knew to be true. Now he had told me up until then that the reason be didn't use the lab 

was that it didn't show a screen for alcohol and for all these years I had believed him. 
On the stand however, knowing that it might come out, he revealed that it did show a 

screen for alcohol. And he couldn't give a good reason why he didn't use it. That in also 
the time I found out that all the witnesses subpoenaed were sitting outside the 
courtroom the whole time for two days said he never called them. Then the court -

appointed attorney asked him, "Would this witness had contradicted Meryl Blackburn ? 
"would this one?" "Yes." "Would this one?" "Yes." On and on for the whole time for two 

days, and be never [?]. And the court appointed attorney kept asking him, "Would this 
have contradicted Meryl Blackburn? With this one?" "yes" and with this one? "Yes." and 
on and on. And yet he kept saying it wasn't important to present that. It wasn't important 

that there wasn't any witnesses. According to law, the lawyer can refuse to call 
witnesses. 

However, the Constitution says I have a right to have witnesses there. Under South 

Carolina law, an attorney can override the defendant and not call the witnesses. And 



that's what they did to me. So in essence my Constitutional Rights were [blank pause], 
so I was sent to prison without being able to produce any witnesses. 

Now we left the Post-conviction hearing on Feb 15 knowing that it was lost, knowing 

that it was rigged from the very beginning. About the most major point why my attorney 
threw the case. The Judge cut me off. We could have documented it and proved it. 

Testify. In essence, he took our defense away by not permitting me to testify at all about 
it. Again no fair trial. He said, ,,I wi ll let you know in 3o days". But we knew, we knew at 
the time, it was pretty much open and shut. But then I pretty much. knew that in no state 

court would any court appointed attorney was I ever ever going to get anywhere. This 
attorney should have subpoenaed Rev. Randle sad put him on the stand sad be refused 

to do so. Again not calling witnesses.  

There was another brother named Joe in Charlotte who was a major witness in the 
case. He would alone got me a new trial but stating that I had called him from the jail 

after the first day of the trial and told him I needed him to be a witness at the next day, 
for him to take off work to corn on down to Columbia and testify. He then called my 
attorney and my attorney told him not to come. This man now won't even talk to 

Christians about it. When they talk to him on the phone, he's just terrified, he's scared to 
death. under no circumstances will be come to  Columbia, South Carolina. There is a 

conspiracy going on here. That could be overruled by an attorney. There are a couple of 
attorneys in this state who are known that they can't be gotten to. And they have all told 
me that my case is open and shut. I should never have went to prison. I could have 

been set free by a couple court orders. But I have never been able to get these 
attorneys. And the reason for me not being able to write anybody, or have contact with 
anybody was so that funds could never be reached, could never be raised so that I 

could hire an attorney that could set me free.  

In May, I'll have been in custody for 4 years. In January, this year I was already in prison 
for 3 years, for something that I didn't do, and for something that could have  proved I 

was innocent, if I'd just been allowed to produce witnesses. In essence I have to hire an 
attorney who will subpoena the witnesses who will make no deal to sell me out and will 

let me have a fair trial.  

There is something else that you need to know. Three days after I was placed in jail 
without bail my attorney came to me. He said the Federal prosecutor, the assistant 
attorney general, whatever you want to call him the attorney solicitor, wanted to make a 

deal. Now remember I was facing a state charge not a federal charge. But this was the 
Feds. Now all I had to do was tell him where all the Christians were hiding, identify all 

these people in the underground, and I could go free. And I said no. It's a matter of 
record that a federal proffer, this is an immunity grant for testimony, was offered me--it's 
on record-- and it was turned down. After I was convicted in '88 I was sent to prison in 

Columbia--there are several. Kirkland was the name of mine. I was called up front and I 
was told to sit down and wait, that the secret service was coming to talk to me. The 

woman supervising omcer who was on duty found it strange that this secret service 
agent who was supposed to be locally from Columbia did not know where the prison 



was. And she just said, "Boy they are hiring dumb people today we had to give him 
instruction how to get here." When he arrived he let it slip out that he was actually a 

member of President Reagan's body guard staff from Wash. D.C. He said that he had to 
leave in a couple of days to Moscow. This was right before the Reagan-Moscow trip. 

And that he had to get ready to set up for the President. What was he doing here? And 
all he wanted was the same information. Of course it was the information. Why was the 
secret service involved? He was a member of Reagan's staff. Now after that, I was left 

alone, everything was left alone for a long time. And then in '90 in the winter of '90, the 
FBI came. I had been moved to a ah- I had been in three prisons. They keep moving 

me around and they are fixing to move me again is what they tell me. 

The FBI came this was late at night I was brought from my cell after everyone else was 
locked down, and I was taken up front. There were two agents of the FBI. They said 
they were there to question me again, was I willing to talk? was I willing to make a deal? 

I said, "no." They said all this could be behind me, I said "no". They left. They've came 
back three other times. Finally they quit coming. I guess they are getting the message. 

But I kind of expect them to show up now that I've lost the post-conviction. As soon as I 
get notified in writing that I've lost this post-conviction, I expect for them to show up 
again trying to know if I will make a deal; the answer is 'no." Isn't it amazing that I'm 

supposed to be this terrible rapist on a state charge that the Feds somehow have 
authority over this state charge and they are willing to let me just go, wipe it off the 

books for turning Christians who are wanted for nothing,, a lot of times nothing but 
misdemeanor warrants, or child custody warrants where the state wants to take the 
kids, or for violations of court orders. A lot of these people are on the run, from Christian 

schools where the state has sworn out warrants for these Christians because they were 
teaching the children, and the state decided that this was not right and so on. Little stuff, 

and yet they are willing to let me go for all these people plus the Christians who are 
hiding them out. I think you'd better wake up brothers and sisters, because I was sent to 
prison without the right to a fair trial and I want tell you what. It could be done real easy. 

It could be done real easy. They control the media. They could say anything about you 
they want to say. They control the governments. They control the police forces. Wake 

up! 

I want to go into something else that is going on right now in the news. For over twelve 
years I have said that the goal of the United States government was to activate what is 
called Operation Garden Plot and its sub-plot Operation Cablesplice. Which was martial 

law, total military control over all police forces, governments, and so on. I've said that in 
order to do that they wanted the populace out there to scream at the president that he 

wasn't doing his job of protecting them from acts of terrorism. And that they were willing 
to give up their constitutional rights. Now we have seen time and time again in order to 
stop the drug wars to stop the drug dealers, and all the bloodshed that they are willing 

to give up Constitutional rights. People are willing to do it. People, when terrorism 
strikes, are willing to do it. Now for years, the Illuminati have tried to have the Arab 

countries be so outraged that they would start terrorism in the United States on a great 
massive rate. And our country is more susceptible than any other country for the simple 
reason that we are not prepared for it. We don't believe it could happen to us. And they 



thought they were going to be able to do it in Lebanon. They didn't pull it off. They 
thought by hitting Gaddafi he would act, he wasn't able to strike back. He was unable to 

do it. And now we are involved in a war whose sole purpose is to have those acts of 
terrorism launched upon us in this country. [The media has hyped every act of terrorism 

they could dredge up in recent years.-F.] And I will leave you with that. 

Now people soon you will all be in the same danger I'm in. I'm asking for your help. I 
assure you in the name of our lord Jesus Christ I am innocent of this charge. I state so 
before the Lord and you in his name. I'm innocent of this. Is it any surprise that John 

Todd who did them so much damage will be framed and sent to prison? Remember that 
I warned everybody about it that it would happen 2 years before it happened. I was 

warned. What is so agitating in this is that Christians who should have stood by me, 
who knew I was innocent, didn't do it. They became so afraid that they would be gone 
after, that they just left me here. I need your help. I need copies of this tape made. I 

need it passed around. I need the word to get around. I need anybody who can help to 
get the word around, and to help financially. Not until I can hire these non-collaborating 

attorneys will I get proved and get free. I could be free at this time. I could have been 
free three years ago. I never should have been sent to prison all I would have had to do 
was to have help and never had it. And I definitely desperately need this, I'm not very 

good, I wasn't very good at asking for finances when I was in the ministry. I couldn't 
even take my own offerings in the church. I need your help. I have a dear brother and 

sister... [name given is no longer working with him--at present 1, Fritz Springmeier am] 
is their name who have stood with me all through this. They don't have anything. They 
are just an everyday couple, a married couple. The man works he works hard. He works 

long hours. He is not a minister. But they can't get to him. And he is willing to have this 
[financial help come to him. See, I can't receive money [cash & checks] I can only 

receive a few dollars and they have to be in a U.S. postal money order.  

And if they catch me receiving a lot of mail in here again, they will come down hard on 
me, and it just makes it impossible. This dear brother and sister in the Lord will take 
money, put it in the account and whenever there is enough money, move to get my 

release. I am asking you to help. I am asking you whether it is five dollars or a hundred 
dollars, or a thousand dollars. Please, we need desperately. We need to raise the 

finances. We need to get me free. I never understood before as much as I understood 
now Paul's writings for when he was in prison to the churches for simple things, a coat, 
a few belongings, some finances- people who sent to him. And others who totally 

neglected him yet called themselves his brother and sister in Christ. It was so clear. I 
am asking for your help. I'm sending this tape to a couple of ministers, who after all 

these years I finally got their addresses again. And the Lord has just blessed me 
recently, and I will send this tape out. Now I'm hoping others will make copies and send 
it out. I'm hoping the word will get out. 

There is no use for me giving you my address for they keep moving me around from 
prison to prison so much I may not even be here before this week is out. So let me give 
you how to send funds and how to contact me if you really feel you want to reach me. 

You can write me, and they will send me your letter and I'll pray about it. And if I need to 



take the risk and write you, I'll do it. For those who wish to help you can send cash, 
money orders, whatever, since I'm not allowed to sign anything in prison they need to 

be mailed out to this party. [now Fritz Springmeier] And if you would make it out to the 
party whose name I going to give you in a minute... [At present checks can be made out 

to Fritz Springmeier to help Johnnie Todd. Put a notation on the check for what it is for.] 
You will be surprised for a small contribution of a gift of $5 how grateful I'll be. Right now 
the earliest I can get out [without winning in court] is the year 2005. That's a long time 

people for something you didn't do. We just don't have that long. I've got family and 
loved ones, and brothers and sisters in Christ that I desperately need to be out there for 

I'm asking for your help. If the Illuminati, Strom Thurmond and them put so much effort 
to this to me, there is a reason. And I'm asking for your help. I'm asking ministers who 
hear this who have newsletters to just simply send out what is going on here, to make 

copies of this tape and to make it available. 

People I don't have much time left in here. Right now there is a conspiracy going on and 
one of the reasons I hurry to make this tape there is a man in prison who years ago who 

had threatened to kill me. Amazingly, I'm just John Todd., I don't know why they would 
want to do that. Because at that time they were not sure what kind of a scandal it would 
cause they separated us they sent us to different prisons. And they put what is called a 

flag on my record, saying that we couldn't ever be in the same prison together. Nine 
months ago, when I was fighting to gain my freedom, lawsuits and doing some different 

stuff myself, because I didn't have an attorney. They got upset at me, they wanted to 
punish me by sending me to another prison. O.K. They couldn't do it because this man 
was at that prison. And they let me know they couldn't do it, that our records were 

flagged. Now this man was doing a life sentence without parole for murder. Since being 
in prison he has stabbed four people. Three of them in the last couple years since I've 

known him. He has sworn to kill me. And now he is here. A few weeks ago, he stabbed 
an inmate an second inmate at another institution, and instead of charging him with it, 
and putting him into solitary, like they had done before, they dropped the charges, and 

sent him to this prison. When I heard that he was here, he was being held up in the lock 
up in solitary waiting for bed space in my unit. He will be just a couple of cells from me.  

I went to the authorities here and I complained. Surprisingly guess what brothers and 

sisters? the flags on our records had disappeared. And there was no record of them 
ever being there. In fact, they went so far as to say there is no record in our records of 
us being in the same prison together. And yet we'd been in two prisons together and in 

the same building a few cells apart. And its right there. That much is in the records. O.K. 
Complaints were filed and so on and so forth. And I looked right at the Captain here, 

Capt. Byrd over security and told him, ,,You did this. You got the man who will kill me. 
There is no big secret about this. This doesn't happen by accident.' Now at that time 
what was supposed to be done was that they should have shipped me. When I 

complained they should have shipped me. They claimed they couldn't send him 
anywhere else, that he's been to all these prisons and done all these things, that this 

was the last place they could have him. Well, they should have sent me away. 



Now they are claiming that none of the other prisons want to take me. Isn't it amazing 
that they can't ship me when this man is scheduled to move into my unit into my prison 

dorm here Fri. This is Monday. They're doing this to try to kill me. What will happen? I'm 
in the Lord's hands... [Johnnie Todd repeats his request for help]...They are afraid that 

eventually I'll get my freedom....God bless you. [end of message.] tape was made and 
quietly gotten out. After my September newsletter came out, toward the end of this last 
month, in September two inmates who were paid to stab Johnnie Todd stabbed him in 

the back and then while he was on the ground, they stabbed him three more times. 
Johnnie Todd lost a lost of blood, but he is back on his feet and has returned to the 

general prison population, He is still hopeful to gain his freedom next year, because an 
appeal was won, and now he is to receive his fair day in court. He has an immediate 
need of $800 this upcoming month for a chance to get legal help. He has to meet legal 

deadlines. 

POSTSCRIPT 

Johnnie Todd did get moved from this prison after this tape was made and quietly 

gotten out. After my September newsletter came out towards the end of this last month, 
in September two inmates who were paid to stab Johnnie Todd stabbed him in the back 
and then when he was on the ground they stabbed him three more times. Johnnie Todd 

lost a lot of blood, but he is back on his feet and has returned to the general prison 
population. He is still hopeful to gain his freedom next year, because an appeal was 

won, and now he is to receive his fair day in court. He has an immediate need of $800 
this upcoming month for a chance to get legal help. he has to meet legal deadlines.  

http://kt70.com/~jamesjpn/articles/john-todd-from-prison.html  

Next: Todd's situation at present  
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